
Zápis ze schůze výboru středočeské krajské organizace č. 822 

 
Datum konání:  19.10.2024 
Místo konání: Sekretariát ČKS - Praha 
 

Přítomni: Černá Michaela, Fryč Jiří, Chaloupková Libuše, Kadlečková Blanka, Labuta Jiří, Labutová 

Miloslava, Suchý Jaroslav, Vyhnal Jaroslav (on-line 11:30 - 12:15), Chramostová Miroslava, Kašpar 

Ladislav 

Omluveni: Kopa Jaroslav ml., Lodinský Petr, Matoušek Martin, Světlíková Jana  

Neomluveni:  

Hosté:  

Program schůze: 

1) Informace k finančnímu stavu středočeské organizace  

2) Informace o stavu figurantů 

3) Informace o stavu kladečů 

4) Informace o stavu rozhodčích 

5) Informace mládeže  

6) Krajská liga pro rok 2024 

7) Příprava na Sjezd ČKS 2.11.2024 

8) Různé 

 

Jiří Labuta přivítal přítomné účastníky schůze a seznámil je s programem schůze. S navrženým 

programem všichni účastníci souhlasili. 

 
1)  Informace k finančnímu stavu středočeské organizace  

Pokladní středočeské oblasti Michaela Černá informovala přítomné o finanční prostředcích 

krajské organizace. K včerejšímu dni 18.10.2024 je stav pokladny 11.056,- Kč, stav bankovního účtu  u 

KB je 57.420,60 Kč, stav běžného účtu u Moneta Money Bank k 30.9.2024 je 574.217,78 a stav spořícího 

účtu u Moneta Money Bank k 30.9.2024 je 52.781,95 Kč. Rovněž podává informaci, že dne 21.7.2024 

došlo k předání pokladny od bývalé pokladní Jany Světlíkové. Přístup do bankovnictví u KB došlo po 

zapsání do rejstříkového soudu. Dále po dohodě s Jiřím Labutou dojde ještě k vytvoření přístupů 

k účtům Moneta Money Bank, ale zde je nutná účast obou přímo v bance. 

Jiří Labuta dále informoval, že vložením částky 550.000,- Kč na termínovaný vklad na 1 rok, získala 

krajská organizace 23.217,78 Kč. Následně byl jednohlasně schválen návrh na vložení částky 

550.000,- Kč na termínovaný vklad u Moneta Money Bank na dobu 12-ti měsíců. 

 
2) Informace o stavu figurantů 

V letošním roce proběhly první zkoušky a prolongace figurantů s výběrem na zkoušky ČKS. 

Přezkoušení se konalo na jaře v ZKO Zásmuky. Z tohoto přezkoušení byli na zkoušky ČKS vysláni 

2 figuranti (1 na svazového a 1 na 1.třídu). Přihlášku na ČKS zaslal Jiří Labuta 28.8.2024. 



Druhé přezkoušení je plánováno na 23.11.2024 v ZKO Březnice. Aktuálně máme 1 přihlášku na 

nového figuranta 2. třídy. Figurantům, kterým v letošním roce končí kvalifikace byl odeslán mail (jedná 

se o 7 figurantů). 

Po těchto zkouškách je stav figurantů ve středočeské oblasti ke dni schůze je: 4 svazový figuranti, 

22 figurantů 1. třídy a 30 figurantů 2. třídy.  

 

3) Informace o stavu kladečů  

V letošním roce proběhlo školení a přezkoušení v Kutné Hoře. Další proběhnou dle zájmu v roce 

2025, ale v tomto roce díky Covidu nekončí nikomu prolongace. Možná stojí za pokus spojit se s jinými 

kraji. 

Stav kladečů ve středočeské oblasti ke dni schůze je 3 svazový kladeči a 22 kladečů 1. třídy.  

 

4) Informace o stavu rozhodčích 

Ve středočeské oblasti aktuálně máme 7 rozhodčích 1. třídy, 4 rozhodčí 1. třídy nad 70 let, z nichž 
dva nesmí posuzovat v roce 2024 z důvodu neúčasti na školení rozhodčích a 4 rozhodčí 2 třídy, z nichž 
1 nemůže posuzovat z důvodu neúčasti na školení rozhodčích.  

Pro letošní zkoušky na nové rozhodčí ČKS máme v seznamu ČKS dva adepty na 2. třídu. Konkrétně 
Alenu Kimovou z Bělé pod Bezdězem (schvaloval jsem v červnu 2024) a Romana Pecára z Chlístovic 
(schválen již v roce 2023, kdy se zkoušek nezúčastnil). Aktuálně je přihlášeno 10 adeptů na zkoušky 
rozhodčích (6 na 2. třídu a 4 na 1. třídu). 

 

5) Informace mládeže 

Ve dnech 11-13.10. se v Suchdole nad Odrou při VS na MČR IGP dospělých konalo Mezinárodní 

mistrovství mládeže a juniorů ČKS všestranných + otevřený závod v IGP-V a ZVV1. Toto mistrovství bylo 

přesunuto z Veřovic, kde bylo z důvodu nepříznivých povětrnostních podmínek zrušeno. 

Za středočeský kraj se v doplňkové kategorii IGP-V zúčastnil Matyáš Polák, který byl bohužel 

diskvalifikován na obraně. V kategorii ZVV1 jsme mezi 5-ti účastníky měly tři zástupce a to Simonu 

Boháčkovou, která svou kategorii vyhrála, dále pak Davida Černého, který byl třetí a Hanu Kubalovou, 

která byla diskvalifikována. 

V mistrovských kategoriích, nejprve IGP2 jsme měli mezi 12-ti účastníky tři zástupce. Veroniku 

Podneckou, která skončila na druhém místě a zároveň se stala Mladým mistrem pro rok 2024, Tomáše 

Macha na devátém místě a Elisabettu Victorii Šichovou, která ze zdravotních důvodů odstoupila. 

V nejvyšší kategorii IGP3 jsme mezi 5-ti závodníky nikoho z naší oblasti neměli. V soutěži družstev náš 

kraj přesvědčivě vyhrál před moravskoslezským. Ostatní kraje družstvo nepostavili. Vedoucím na této 

akci byl Jiří Petrus. 

Dále nás čeká ve dnech 9.-10.11. Otevřené mezinárodní mistrovství mládeže a juniorů stopařů 

v Žatci, kam máme přihlášeno celkem 15 mládežníků a juniorů – 5 do kategorie Mládež (2 stopy dle 

FPr3), 2 do otevřeného závodu dle FPr2 a 8 do otevřeného závodu dle ZZO1. 

Vzhledem k tomu, že v Žatci se bude jednat o poslední akci Jiřího Petruse v pozici vedoucího 

středočeské mládeže, dojde (pokud to bude možné) k poděkování při slavnostním nástupu na tomto 

mistrovství. Vyhlášení proběhne ve dvou dnech. 

Zároveň Jiří Labuta informoval o obdržení poukazu na nákup kynologických potřeb u HST 

v hodnotě 8.000,-. Po dohodě s Jiřím Petrusem byly zakoupeny výcvikové pomůcky, které budou 

předány Kateřině Novotné pro další výcvikové dny a soustředění. 

 



 

6) Krajská liga pro rok 2024 

Krajská liga byla ukončena před 2-mi týdny, ale výsledky poslední výsledky jsem dostal před 

týdnem, takže nebylo možnost provést vyhlášení. Důvodem je posunutý termín tohoto jednání. 

Letos krajskou ligu pořádalo 9 organizací (oproti 7 z roku 2023), ale ZKO Pyšely neměly účastníky 

a závod museli zrušit. V kategorii ZM se zúčastnilo 17 závodníků, ale pouze 3 splnili povinné 2 závody, 

v kategorii ZVV1 se zúčastnilo 27 závodníků a 7 zapsalo alespoň 2 závody a v kategorii ZVV2 se 

zúčastnilo 6 závodníků a pouze jeden účastník splnil 2 závody. Od covidového období je patrný zvyšující 

se zájem, ale je škoda, že jen velmi málo účastníků nesplní 2 závody. Vyhlášení výsledků tedy proběhne 

na lednové schůzi krajského výboru. 

Přítomní členové výboru schválili jednohlasně pokračování krajské ligy i v roce 2025 za stejných 

podmínek, jako v roce 2024. 

 

7) Příprava na Sjezd ČKS 2.11.2024 

Za středočeskou oblast se účastní 15 delegátů schválených na středočeské konferenci s hlasovacím 
právem. Přítomní členové si představili a jednotlivé kandidáty. Zároveň členka revizní komise 
přítomným předala informace o získaném mailu současného předsedy p. Kejře s informací, které 
kandidáty bychom měli volit. 

 
  

8) Různé 

- ZKO Beroun –Jiří Labuta informoval o stížnosti člena vůči vedení ZKO. Jiří Labuta se vyjádřil 

písemně oběma stranám. 

- Vytvoření WhatsApp skupiny pro členy krajského výboru a pro členy revizní komise společně. 

Jednohlasně schváleno. 

- Na příští schůzi si členové výboru představí konkrétní návrhy dalších možných seminářů 

s návrhem lektorů a místa pořádání, neboť se doposud vše konalo pouze v ZKO Kutná Hora či ZKO 

Zásmuky.  

 

 

 

Zapsal: Jiří Labuta 

 

Termín příští schůze: 11. 1.2025 od 9:00 na sekretariátu ČKS 


